

# 中国特钢企业协会

地址：中国 北京 东城区扬威胡同甲 1 号

TEL: 86-10-64034324

FAX: 86-10-64043595

邮箱: [ssea01@263.net](mailto:ssea01@263.net)

网址: [www.ssea.org.cn](http://www.ssea.org.cn)

---

## 中国特钢企业协会团体标准公告

### China Special Steel Enterprises Association

### Announcement for Group Standards and Codes

**2020 年第 05 号（总第 017 号）**

**No.2020-05（No.017 in total）**

中国特钢企业协会批准 T/SSEA 0090-2020《冷轧钢带企业绿色工厂评价要求》、T/SSEA 0091-2020《焊接钢管企业绿色工厂评价要求》、T/SSEA 0092-2020《含氧化镁球团矿》、T/SSEA 0093-2020《熔剂性球团矿》、T/SSEA 0094-2020《高炉煤气精脱硫技术要求—水解转化法》、T/SSEA 0095-2020《高炉喷吹兰炭技术要求》、T/SSEA 0096-2020《高炉铁水包加盖保温技术要求》共 7 项团体标准发布，现予公告。详见附件。

The SSEA Group Standard (T/SSEA 0090-2020) for (Evaluation requirements for green plant in cold rolled steel strip), (T/SSEA 0091-2020) for (Evaluation requirements for green plant in welded steel pipes), (T/SSEA 0092-2020) for (magnesium-bearing basic pellet), (T/SSEA 0093-2020) for (Fluxed Pellet), (T/SSEA 0094-2020) for (Technology requirements of blast furnace gas fine desulfurization- Hydrolysis transformation method), (T/SSEA 0095-2020) for (Technical requirements for injecting pulverized blue-coke into blast furnace) , and (T/SSEA 0096-2020) for (Technical requirements for hot metal ladle car cap of blast furnace) 7 standards were approved by China Special Steel Enterprises Association, and now they are

effective. Please check out the attachment for more details.

中国特钢企业协会  
China Special Steel Enterprises Association

二〇二〇年十二月二十八日



12/28/20

附件：

序号	标准编号	标准名称	实施日期
1	T/SSEA 0090	冷轧钢带企业绿色工厂评价要求	2020-12-28
2	T/SSEA 0091	焊接钢管企业绿色工厂评价要求	2020-12-28
3	T/SSEA 0092	含氧化镁球团矿	2020-12-28
4	T/SSEA 0093	熔剂性球团矿	2020-12-28
5	T/SSEA 0094	高炉煤气精脱硫技术要求—水解转化法	2020-12-28
6	T/SSEA 0095	高炉喷吹兰炭技术要求	2020-12-28
7	T/SSEA 0096	高炉铁水包加盖保温技术要求	2020-12-28